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Tune skole 
Højen, Skolegade 10.  
-Lunden, Lundegårdshegnet 9 
-SFO, Lundegårdshegnet 11 
4030 Tune 
 
Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 
tuneskole@greve.dk 
Skolenummer 253006 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 3. marts 2020 
  
Højen 
 
Ordstyrer: Vibeke 

Til stede: Naja Flodgaard Slagslunde (elev), Silje Nybye Lund Sørensen (elev), Anita Lene 
Hansen, Sigridur Jakobsdottir, Torben Rix, Stine Suh Jacobsen, Benedicte Miller Andersen, 
Rikke Gadegaard, Jannick Michael Hansen, Vibeke Havre, Arne Holm, Claus Petersen og 
Daniel Bundgaard 

Afbud: Michael Nilsson og Lasse Sanvig 

Referent: Daniel Bundgaard 
 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde 
a. Ingen punkter 

 
2. Godkendelse af referat  

a. Referatet af Skolebestyrelsesmødet d. 23. januar 2020 er godkendt.  

 

3. Nyt fra skolen: 
a. Vibeke orienterede omkring afholdelse af De nationale tests. Vi afventer en 

fælles udmelding fra CDS, med mindre klasser på Tune Skole bliver udtrukket 
med repræsentativ lodtrækning, eller at Tune Skole er blandt landets 20 % 
dårligste i matematik og dansk, hvilket vi bestemt ikke regner med.   

b. Vi har traditionen tro afholdt fastelavn, med tøndeslagning, Catwalk og 
uddeling af præmier til flotteste tønde, bedste udklædning samt kåring af alle 
de dygtige kattedronninger og kattekonger. Formiddagen var super hyggelig 
alle både små og store hyggede sig. Det er en dejlig tradition hvor eleverne 
lægger meget fantasi og arbejdskraft i, at lave den flotteste fastelavnstønde 
men også at ankomme i det flotteste kostume.  

c. Vi har ansat en ny pædagog på SFOèn pr. d. 1/3. Hun hedder Natascha 
Thomsen og har det sidste 1,5 år været børnehaveklasseassistent i 0. C i 
forbindelse med at Annalise har været på barsel. Men da Annalise kommer 
tilbage fra barsel d. 3/3 udløber Nataschas barselsvikariat. Vi har dog været så 
heldige at Natascha søgte den ledige pædagog stilling som vi havde opslået 
ledig, så vi beholder hende heldigvis lang tid endnu. 
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d. Vi har ansat en ny lærer Michael Sylvester-Nielsen han er startet den 24. 
februar og skal have sin primære gang på højen, hvor han underviser i de 
naturfaglige fag på 4. og 6. årgang. Vi er rigtig glade for at kunne byde 
Michael velkommen og glæder os til det fremtidige samarbejde.  

e. Indskrivning af kommende børnehaveklasser er nu overstået og overgår til 
behandling i det politiske niveau. Tune skole er indstillet til at skulle have tre 
børnehaveklasser i kommende skoleår. 

f. Greve Kommune har ansat ny direktør Jakob Thune.  
g. Greve Kommune har ansat Klaus Øvre som ny centerchef for CDS. Mette 

Harder er ansat som souschef for CDS.    
 
 

4. Nyt fra skolebestyrelsen 
a. Tilbagemelding fra Skolerådsmødet d. 28. januar 2020. Hovedtemaerne var 

forældresamarbejdet og fordeling af inklusionsmidler.  
i. Forældresamarbejde: Det blev bl.a. drøftet, hvordan vi får de forældre i 

tale, der ikke altid er lige aktive. Ligeledes blev hjemmesiden 
forældrefiduser.dk nævnt.  

ii. Fordeling af inklusionsmidler: Vi er på et indledende niveau (Jannick 
sender et par plancher til referatet). Politikerne søger en model, der 
både er retfærdig og som er let at administrere. Fordelingsmodellen 
skal i fremtiden opdateres hyppigere. Sidste opdatering var i 2011.  

b. Der kommer en ny Skolebestyrelsesformand på Karlslunde Skole.  
c. Formanden har skrevet til formanden for Skole- og Børneudvalget Claus 

Jensen omkring finansiering af Én skole – én matrikel, hvor Jannick henviser 
til inspiration fra Egedal Kommune. 

 

5. Nyt fra elevrådet 
a. Elevrådet ønsker svar på deres ønsker fra sidste Skolebestyrelsesmøde: 

Sorteringsaffaldsspande, printer i Palæet samt to vandfontæner på Højen. 
Ledelsen er stadig i gang med at undersøge mulighederne (se aktionsliste).  

b. Eleverne var ikke tilfredse med beslutningen omkring mobiltelefonerne.  
c. Elevrådet havde ikke yderligere ønsker.  

 
6. Nyt om bygninger 

a. Renovering af firkløveret påbegyndtes midt december 2019 – renovering kan 
blive forsinket. Vi afventer bjælker fra Finland.  

b. Der er blevet og bliver fortsat sat nyt køkken op på SFOen og gulvet i samme 
område er blevet udskiftet. Desværre har håndværkerne været lidt rundhåndede 
med at rive ned, hvilke har resulteret i, at alle oven skabe som skulle have 
været genanvendt desværre også er blevet kasseret, med det resultat at vores 
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køkken ikke bliver færdigt torsdag d. 27 som lovet. Skabene bliver bestilt 
hurtigst muligt og efterfølgende opsat så snart de bliver leveret. 

 

7. Orientering om En skole på en matrikel 
a. Skolebestyrelsen bliver inviteret til et møde med Skole- og Børneudvalget, 

hvor bl.a. forudsætninger og økonomi skal drøftes. Skolebestyrelsen vil gerne 
være behjælpelig i processen, men Skolebestyrelsen ønsker, at politikerne skal 
tage ansvaret og beslutningen.  

 
8. Timetallet for udskolingen 

a. Orientering om lærernes holdning til elevernes timetal i udskolingen.  
i. Generelt ønsker udskolingslærerne, at timetallet ikke nedsættes, da det i 

så fald vil gå ud over faglig fordybelse, hvilket ikke vil være godt for 
eleverne.  

ii. Skolebestyrelsen bakker op om, at timetallet ikke bliver reduceres.  

 
9. Temaundervisning fra 1. – 6. klasse 

a. Vi orienterer om lærernes tilbagemelding på temafag og forholder os til disse 
udsagn. Lærerne og ledelsen foreslår, at: 

i. 1.-2. klasse fastholder TEMA som i dag med natur/teknologi, musik og 
billedkunst. 

ii. 3.-6. klasse har musik, billedkunst og håndværk & design, hvor 
natur/teknologi bliver et separat fag.  

iii. Skolebestyrelsen bakker op om forslaget og ønsker, at timetalsplanen 
tilrettes forslaget.  

iv. Skolebestyrelsen ønsker flere forslag til timeplanen (se aktionsliste).  
 

10. Elevernes sprogbrug 
a. Vi oplever en ændring i elevernes sprogbrug over for hinanden og de voksne, 

hvor grove skældsord og sjofle udsagn desværre er blevet en del af hverdagen, 
hvilket medfølger utryghed hos både personalet og blandt eleverne. Vi ønsker 
en drøftelse af, hvordan vi i fællesskab laver en indsats mod elevernes 
uacceptable sprogbrug. Indsatsen er også rettet mod en øget respekt for skolens 
personale.  

i. Skolebestyrelsen ønsker en nultolerance overfor uacceptabel 
sprogbrug. Samme stil som vores voldspolitik.  

ii. Skolen udarbejder retningslinjer (se aktionslisten). 
iii. Forældrerepræsentanterne skriver til Tuneposten (se aktionslisten). 

 
11. Eventuelt 

a. Gardiner til Lunden.  
b. ”Bring your own devices” (se aktionsliste)  

 
12. Kommende punkter 
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a. En drøftelse af, hvorfor elever vælger at skifte skole og kan vi gøre noget for at 
modstå dette. 

 
Punkt til lukket dagsorden 

 

Aktionsliste 

 

Nr. Aktion Ansvarlig Deadline Kommentarer/status 

1 Timetal 

Der ønskes flere forslag til 
timetalsplanen med 
udgangspunkt i 
temaundervisningen 

Arne 30/4  

2 Ønske fra Elevrådet 

Undersøge muligheden for 
affaldssortering i klasserne 

Vibeke 30/4 Muligheder i Greve 
Kommune 

3 Ønske fra Elevrådet 

Undersøge muligheden for 
vandfontæne i Palæet og ét andet 
sted på skolen (Højen) 

Claus 30/4 Placering + økonomi 

4 Ønske fra Elevrådet 

Fordele og ulemper ved at have 
en printer i Palæet – både fra 
eleverne og lærerne 

Sigridur 30/4 Elevrådet afleverer 
elevernes holdninger 
samt fordele og ulemper 
til Sigridur d. 3/3.  

Til beslutning d. 30/4.  

5 Elevernes sprogbrug 

Udarbejde retningslinjer ift. 
sprogbrug og procedure, hvis 
eleverne anvender uacceptabel 
sprogbrug   

Vibeke og 
Sigridur 

13/3 Bliver sendt rundt til 
Skolebestyrelsen. 

6 Elevernes sprogbrug  

Udarbejde artikel til Tuneposten 

Rikke 20/3 Udkastet til artiklen 
sendes rundt til 
Skolebestyrelsen, som 
kommenterer og 
godkender senest d. 
25/3. 
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7 Bring your own devices 

Undersøge Greve Kommunes 
holdning og retningslinjer 

 

Claus 6/3  

8     

9     

 

 


